
Street healing zaterdag 17 april 2021 

Wie is de Heilige Geest? Jezus zegt in de bijbel rond Zijn Hemelvaart dat Hij de Heilige 

Geest als Zijn plaatsvervanger naar de aarde zal sturen. Jezus is nu niet meer op aarde, Hij 

troont aan de rechterhand van God in de hemel. Zijn plaatsvervanger, de Heilige Geest, is nu 

op aarde. Maar wie is Hij? 

De HG is een persoon, met kracht. Dus niet een bepaalde wind, energie of kracht, Hij is een 

Persoon, met een eigen wil en emoties. Alles op aarde en in de hemel loopt via de HG. De HG 

is overal in de schepping aanwezig, op hetzelfde moment. De HG is Jezus overal tegelijkertijd 

aanwezig. 

De HG zal altijd doen wat de Vader wil en zal iedereen wijzen op Jezus. De HG is degene die 

de wonderen en tekenen door Jezus deed op aarde. Hij is degene die Jezus uit de dood heeft 

opgewekt. Hij is degene die Jezus als een zaadje in de moederschoot van Maria heeft 

geweven. Immers, Jezus, het Woord, was bij God en is vlees geworden.  

De HG is degene die zorgt voor de wedergeboorte wanneer iemand Jezus aanneemt. Hij 

verandert daarmee onze natuur van oud naar nieuw, van zondig naar rechtvaardig voor God.  

De HG woont in de gelovige en de HG is op de gelovige. De HG maakt het Woord van God, 

de bijbel, krachtig en levend. Het Woord van God is krachtig en leven omdat de HG en het 

Woord met elkaar verbonden zijn.  

De HG bekrachtigt het Woord van God. Wanneer iemand het Woord van God spreekt zal de 

HG deze woorden bekrachtigen met wonderen en tekenen. Op aarde was het de HG die de 

wonderen door Jezus deed, nadat de HG als een duif op Jezus was geland nadat Jezus gedoopt 

was. Zonder de HG kon Jezus geen wonderen doen. 

De HG is ook degene die tijdens Street healing mensen geneest en aanraakt. Wanneer 

christenen het woord van God spreken, zal de HG hun woorden bevestigen met wonderen en 

tekenen.  

Je kunt de kracht van de HG ook ervaren op en in je lichaam. Wanneer de HG iemand 

geneest, ervaart deze persoon vaak manifestaties als warmte, tintelingen, een "licht gevoel 

krijgen", een gevoel van vrede of ontspanning ervaren. Allemaal tekenen van de 

aanwezigheid van de HG.   

Dit ervaarde Rashim vandaag opnieuw. Rashim was op 3 april jl. naar de Street healing 

gekomen voor genezing van zijn rug (zei www.streethealing.net/verslag 10 april 2021). 

Daarbij ervaarde hij tijdens het gebed sterk de aanwezigheid van de Heilige Geest. Na zijn 

genezing ervaarde hij 2-3 dagen verlichting van zijn pijnklachten, waarna ze weer waren 

teruggekomen. En dat kan. Genezing is soms een proces, waarbij we blijven staan in geloof 

en blijven bidden voor genezing, totdat het helemaal is ontvangen.  

Daarom was Rashim vandaag teruggekomen. Om opnieuw genezing te ontvangen. Dat 

iemand niet direct geneest, zegt niets over God, degene die bidt of de persoon die genezing 

nodig heeft. We blijven gewoon staan op het Woord en geloven dat God altijd wil genezen en 

dat genezing ons deel is als gelovigen. 

http://www.streethealing.net/verslag
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We hebben opnieuw gebeden met Rashim. Opnieuw ervaarde hij daarbij krachtig de 

aanwezigheid van de HG. In het begin ervaarde Rashim tintelingen in zijn been, terwijl wij 

nog niet eens begonnen waren met bidden. Daarnaast voelde hij warmte in zijn benen en 

tintelingen. Ook werden zijn benen zwaar. Op een bepaald moment was de HG zo krachtig 

aanwezig op hem, dat hij naar achteren dreigde te vallen. Dat noem je "vallen in de Geest".  

Voor Rashim is zijn genezing een hele ontdekkingsreis. Ook wat betreft het ontdekken wie 

Jezus is. Rashim is moslim en gelooft niet dat Jezus met zijn sterven betaalt heeft voor de 

zonden en ziekten van de mens.   

Hij voelde vandaag opnieuw de pijn verdwijnen. Hij begrijpt dat zijn genezing een proces is, 

waarbij het vooral ook belangrijk is wat hij zegt en spreekt tijdens dit proces. Spreken in 

ongeloof of geloof hebben in een leugen, kan een genezing tegenwerken of ongedaan maken. 

Soms is een genezing echt een samenwerking tussen de HG en de persoon die genezing nodig 

heeft.  

Terwijl wij hierover met Rashim in gesprek waren, wees hij ons op een vrouw die ons heel de 

tijd nauw aan het bestuderen was. Ze zat vlakbij op een steen aandachtig te luisteren en keek 

nauwgezet hoe wij voor Rashim aan het bidden waren. Omdat wij midden op een plein bidden 

voor de mensen, kan iedereen zien en horen wat er gebeurt. Zo ook deze vrouw. En dat is ook 

onze bedoeling. 

We liepen naar haar toe en raakten in gesprek. Ze was met stomheid geslagen om te zien dat 

wij zo midden op het plein voor iemands genezing stonden te bidden. Ze vond dit geweldig 

om te zien. Ze vertelde dat ze zelf gelovig was, maar met enorme onzekerheid rondliep of zij 

wel goed genoeg was voor God. Ze was immers niet perfect en maakte fouten. En daarover 

voelde ze zich duidelijk erg verdrietig en onzeker. Dit was tevens haar harte kreet.  

We konden haar vertellen dat iedereen die Jezus heeft aangenomen en wedergeboren is, 

perfect is voor God. Perfect zijn voor God heeft niets te maken met of wij nog fouten maken, 

want die blijven we maken. Het heeft te maken met de staat van onze natuur, wedergeboren of 

niet. 

Iemand die wedergeboren is, is perfect voor God. De vrouw begreep niet waarom zij zich 

daarover nog zo vaak onzeker voelde, ze voelde zich vaak tekortschieten voor God. Ook had 

ze hierover negatieve gedachten. We vertelden haar dat ze duidelijk te maken had met een 

stuk geestelijke strijd, waarbij de duivel haar aanklaagde dat ze niet goed genoeg was voor 

God omdat ze fouten maakte. 

Echter, dit is een leugen, omdat rechtvaardigheid voor God niets te maken heeft met of zij nog 

fouten maakt, maar met de staat van haar natuur. Omdat zij wedergeboren is, is zij perfect 

voor God. Met al haar fouten. En als onze fouten zaken zijn als liegen, stelen, jaloers zijn, 

ongeduldig zijn, dan mogen we deze dingen bij God brengen en opnieuw proberen Hem 

daarmee niet opnieuw te kwetsen, en Hem danken voor Zijn genade in Christus. 

God wil dat wij onze oude natuur laten sterven. Dit doen we door ons denken te vernieuwen. 

Elke gedachte die niet overeenstemt met het Woord van God, over God, over onszelf of over 

een ander, dienen wij zelf te vernieuwen. Dat betekent dat je niet instemt met een leugen 



gedachte, je wijst de gedachte af. En belijdt de gedachte die God daarover heeft. Dat is je 

denken vernieuwen. Het betekent gaan denken als God denkt.  

Bijvoorbeeld de leugen : 'je bent ongeduldig en daarom houdt God niet van je". Waarheid :"Je 

oude mens is ongeduldig en dat is niet wie je bent. Je nieuwe mens is geduldig dus kies ervoor 

om dat te geloven en daarin te wandelen'. Wanneer je niet weet wie je bent, wat je identiteit 

is, ga je geloven dat jij je oude natuur bent. En dan volgen al snel gevoelens en gedachten van 

schuld, schaamte en veroordeling. En ga je die proberen te veranderen, wat nooit zal lukken 

en wat God ook niet wil. Deze oude natuur is namelijk dood voor God. Hij wil niet dat je je 

oude natuur gaat reanimeren. Zie ook www.streethealing.net/recht-voor-god en 

www.streethealing.net/identiteit 

Wat Hij wil is dat je gaat geloven in je nieuwe natuur, wie je bent voor Hem. Wie Hij zegt dat 

je bent, lees je in de bijbel. Wanneer je dat gaat geloven, je denken over jezelf gaat 

vernieuwen, gaat de Heilige Geest jou vormen naar het oorspronkelijk beeld dat God van je 

heeft.  

Je kunt jezelf niet veranderen, dat is het werk van de Heilige Geest. Je zult na verloop van tijd 

gaan merken dat je niet meer ongeduldig bent. Dit komt omdat je oude natuur, de ongeduldige 

mens, is gestorven en je nieuwe natuur, de geduldige mens, sterker is geworden. Uiteindelijk 

is het God's bedoeling dat wij volwassen worden in onze nieuwe natuur. En onze nieuwe 

natuur ziet eruit als Jezus. God wil dat wij allemaal op Jezus gaan lijken. Hij is ons voorbeeld, 

het voorbeeld van de nieuwe schepping, de nieuwe natuur. 

De vrouw was erg bemoedigd door deze boodschap en kwam tot de conclusie dat ze naar de 

verkeerde stem had geluisterd.  

Dat ze goed genoeg was voor God, werd ook nog eens bevestigd toen haar linker been 

uitgroeide, die behoorlijk korter was dan het rechter (zie www.streethealing.net/uitgroeien-

been 17 april. Geen mens kan een been doen uitgroeien, dat kan God alleen. En de Heilige 

Geest verleent altijd Zijn kracht wanneer het Woord van God wordt gesproken met tekenen en 

wonderen. Toen wij haar vertelde dat zij in Jezus perfect was voor God en de Heilige Geest 

onze woorden bevestigden met Zijn kracht, ervaarde deze vrouw God's waarheid over haar in 

haar eigen lichaam. Als teken. Dit kwam bij haar goed binnen en zij ontving zijn liefde en 

waarheid onder tranen.  

Wij hopen dat dit verslag ook jou bevestigt in God's liefde voor jou. Misschien ben je christen 

en ervaar je weinig van God's liefde. Of niet-christen en geloof je niet in een liefdevolle God. 

Goed roept je op om Hem te zoeken en Hem te beproeven, zodat je Hem kunt vinden en kunt 

ervaren wie jij bent: geliefd, vergeven en perfect in Christus! 

Wees bemoedigd! 
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